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 تکواندوکاران با ماهی
 5 میلیون تومان معجزه می کنند

فریبرزعسگری:باختهاباموفقیتدرتوکیوجبرانمیشود

در حالی که جودوی ایران همچنان در حالت تعلیق قرار دارد

قهرمان جودوی المپیک برای آموزش به ایران می آید

ایران ورزشــی- سرمربی تیم ملی تکواندو کسب 
دو ســهمیه برای حضــور در المپیــک توکیو را یک 
معجزه دانست. تیم ملی تکوندو با حضور در مسابقات 
فینال گرندپری در روســیه توســط آرمین هادی پور 
و میرهاشــم حسینی به ســهمیه المپیک رسید و به 
ســجاد مردانی هم امید داشــتند که بتواند با حضور 
در گرنداســلم چین به ســهمیه برســد تا تیم ملی 
تکواندو هم به جمع کشــورهایی بپیوندد که صاحب 
سه سهمیه شدند اما این اتفاق رخ نداد و در نهایت با 
شکست سجاد در همان دور نخست مسابقات، سهمیه 

سوم از دست رفت.
بعد از این مســابقات حرف و حدیث های زیادی 
درباره تیــم ملی تکواندو و انتقادهــای زیادی درباره 
اینکه چرا تیم ملی نتوانست بیش از دو سهمیه کسب 
کند مطرح شــد. بعد از این انتقادات فریبرز عسگری 
ســرمربی تیم ملی تکواندو به همــراه آرش فرهادیان 
مدیر تیم های ملی در نشست خبری با اصحاب رسانه 
حاضر شدند تا درباره مسائل مطرح شده پاسخ بدهند. 
اولین ســؤالات هم مربــوط به همین ســهمیه های 

کسب شده بود که ســرمربی تیم ملی تکواندو کسب 
دو ســهمیه را یک موفقیت بزرگ دانست: »۴ مرحله 
رقابت گرندپری، ۵ تورنمنت بین المللی و مســابقات 
جهانی را پشــت سر گذاشــتیم که در نهایت آرمین 
هادی پور با رنکینگ ۳ و میرهاشم حسینی با رنکینگ 
۶ راهی المپیک شــدند اما ســجاد مردانی علی رغم 
شایســتگی در رنکینگ هفتم قرار گرفت و نتوانست 
به المپیک برسد. مردانی پس از المپیک ریو در شوک 
بود و در ۲ سال نتوانست به موفقیتی برسد. در ادامه 
او در ۱۴ رویداد شــرکت کــرد که ۱۲ مدال گرفت و 
این آمار خیره کننده اســت و تنها کسی بود که به جز 
نفر دوم رنکینگ توانسته در ۴ گرندپری ۲۰۱۹ به ۳ 

مدال برسد.«
فریبرز عسگری درباره اینکه مقصر ناکامی سجاد 
مردانی در تیم ملی تکواندو چه کسی بود؟ ادامه داد: 
»نگاهم با شــما متفاوت اســت. روزی که بچه ها وارد 
اردو می شــوند من همه آنها را برنده می دانم چراکه از 
زندگی شان زده اند تا به تیم ملی کمک کنند. شرایط 
ما مشــابه خیلی از کشورهاســت. قهرمان دوره قبل 

المپیک از آذربایجان هنوز ســهمیه نگرفته و نگاهش 
به رقابت قاره ای اســت. اگر ما دو سهمیه نمی گرفتیم 
ســجاد می توانســت در قاره ای به راحتی ســهمیه را 
بگیرد. خیلی ها به من در همان اوایل گفتند ســجاد 
مردانی تمام شــده اما او با قدرت بازگشــت و نتایج 
فوق العاده ای در یک ســال اخیر گرفت و متأسفانه با 
اندک اختلاف سهمیه را از دست داد. سجاد مسابقات 
و بازی های آســیایی را از دست داد در حالی که حتی 

حضورش نیز امتیاز داشت.«
در ادامه این نشست انتقاداتی از برنامه ریزی کادر 
فنی تیم ملی تکواندو برای پشتوانه ســازی مطرح شد 
که واکنش فریبرز عســگری را در پی داشت: »بخش 
اعظم این کار به رده های پایه، باشگاه ها و تیم های لیگ 
برمی گردد که متأسفانه در این بخش ها نیز نتیجه گرا 
شده ایم. تکنیک های ریسکی در مسابقات کمتر شده 
مگر اینکه بچه ها مجبور شــوند. الان قهرمانی آسیا را 
در پیش داریم اگر قرار اســت نتیجه گرا باشــیم باید 
بهتریــن نفرات مان را اعزام کنیم اما من چنین نظری 
ندارم. باید این هشدار را بدهم که در گرنداسلم چین، 

میزبان فقط ۸ نفر در سنگین وزن داشت اما ما چنین 
شــرایطی نداریم و قهرمانی آسیا بهترین فرصت است 
که به فکر آینده باشــیم. بعــد از ۲۰۲۰ ما باید برای 
۲۰۲۴ برنامه ریــزی کنیم و کار را به دســت کســی 
بدهیم که ۴ ســال از او حمایت کنیم نه اینکه دست 

تنهایش بگذاریم.«
حالا یکی از سؤالات مهم درباره تکواندو راجع به 
بازی های المپیک توکیو اســت؛ جایی که همه نگران 
هستند با توجه به عملکرد اخیر تیم ملی تکواندو شاید 
منجر به نتیجه هم نشود، اما حالا فریبرز عسگری نظر 
دیگری در این باره دارد: »هدف مان کســب ۲ مدال 
خوشرنگ در المپیک است و وارد برنامه ریزی در این 
راه شــده ایم. آمادگی فنی و روانی در المپیک بسیار 
حائز اهمیت است. کار کردن با جوانان راه رفتن روی 
لبه تیغ اســت و ممکن اســت نتایج خوب یا بد شود. 
اگر قرار اســت در ۲۰۲۴ به نتیجه برســیم این اتفاق 
بایــد رخ دهد و به جوانان میدان بدهیم. اگر از همین 
امروز نیز به جوانان میدان بدهیم برای المپیک ۲۰۲۴ 

دیر است.«
او در ادامــه به وضعیت فعلــی تیم ملی به لحاظ 
امکانــات هم اشــاره کــرد و از اینکه قرار اســت به 
ورزشــکاران المپیکی ماهیانه ۵میلیون تومان حقوق 
پرداخــت شــود، گلایه کرد و این پول را در شــأن و 
انــدازه تکوانــدوکاران تیــم ملی ندانســت: »ماهی 
۵میلیون تومان مبلغی نیســت که دغدغه های بچه ها 
را برطرف کند و قابل قیاس با کشورهای دیگر نیست. 
ملی پوشان ما با این وضعیت واقعاً معجزه می کنند. ما 
در این ســفرها آن هم در کشورهایی که هم پیمان ما 
هســتند برای چنج کردن پول به صرافی ها رفتیم اما 
گفتند با پاســپورت ایرانی نمی توانیم این کار را برای 

شما انجام دهیم.«
الان یک نگرانی بــزرگ در المپیک وجود دارد، 
بخصوص بعــد از نتایــج متزلزلی که در ســال های 
اخیر کســب شــده حالا این نگرانی وجــود دارد که 
در المپیک این باخت ها باز هم ادامه داشــته باشــد 
اما ســرمربی تیم ملی وعده می دهد بــا موفقیت در 
توکیو این باخت ها فراموش شــود: »ما فقط از شرایط 
بچه های خودمان مطلع هســتیم و نمی دانیم تیم های 
مقابــل چقــدر کار کرده اند، ضمن اینکه بخشــی از 
این موضوعات به گذشــته بچه ها برمی گردد و اینکه 
در باشــگاه چه آموزش هایی دیده اند. در کشور ما بر 
خلاف کشــورهایی مثل کره جنوبــی برخی ها به تیم 
ملی می آیند که خیلی از تکنیک ها را بلد نیستند. بله 
معتقدم اگر باخت ها زیاد شــود قضیه لوث می شود. با 
این حال اگر در المپیک به نتایج خوبی برســیم تمام 
این باخت ها جبران می شود وگرنه جای نگرانی دارد.«

سرپرست معاونت قهرمانی وزارت ورزش 
درباره ماجرای فیروزجا می گوید: »فدراسیون 
شــطرنج اعتراض خود را به فدراسیون جهانی 
مبنی بر حضور فیروزجا زیر پرچم فیده داشت 

اما به این اعتراض توجهی نشد.«
مهدی علی نــژاد در حاشــیه تجلیل از 
بزرگان پزشــکی ورزشی با ســؤالاتی درباره 
بحث های روز ورزش مواجه می شــود. او ابتدا 
درباره تغییر تابعیت علیرضا فیروزجا می گوید: 
»اتفاقــی که افتاده این اســت کــه فیروزجا 
زیر پرچم فیده شــرکت می کنــد. ما به خاطر 
مصالحی موافق شــرکت تیــم آقایان نبودیم. 
فدراسیون شــطرنج هم مخالفت صریح خود 
را به فدراســیون جهانی اعلام کرده و حضور 
فیروزجــا زیــر پرچــم فیده خــلاف عرف و 
مقررات است اما ظاهراً توجهی به این اعتراض 
نشده اســت. ما نمی توانیم به افراد چیزی را 

اجبار کنیم. ایرانی هــا علاقه مندند زیر پرچم 
خودمان افتخارآفرین باشند. اینکه کسی این 
علاقه مندی را ندارد جای اشــکال دارد. البته 
او ایــران زندگی نمی کنــد و از همانجا هم به 

مسابقات می رود.«
سرپرســت معاونت قهرمانــی همچنین 
در مورد بازی کردن دو شــطرنج باز ایرانی با 
نماینده رژیم صهونیستی نیز توضیح کوتاهی 
می دهد: »آنها خودشان هم اعلام کرده اند که 
متوجه نشده بودند. برخی نمایندگان مجلس 
دیدگاهی داشتند اما این دو بازیکن سابقه این 
را دارند که با نماینده رژیم صهیونیستی بازی 
نکرده انــد. به نظرم حرف آنهــا مبنی بر اینکه 
متوجه نشده بودند صادقانه بوده است. ما هم 
اصــل را بر این گذاشــتیم و این حرف ها را از 

آنها قبول کردیم.«
او در مــورد گلایــه مربیان نســبت به 
تعییــن نشــدن حقوق بــرای آنهــا همانند 
سرمربیان و ورزشــکاران تا المپیک می گوید: 
»انتهای جلسه ســتاد توضیحات کلی دادم و 
یادم نمی آید گفته باشــم به سرمربی حقوق 
می دهیم اما به مربیان نه. ما مصوباتی داشتیم 
که به ورزشکاران، مربیان و سرمربیان علاوه بر 
حقوق فدراسیون ها ما هم کمک کنیم و قطعاً 
هر سه بخش سرمربی، مربی و ورزشکار حقوق 
می گیرند اما اینکه مکانسیم آن به چه صورت 
باشــد هر موقــع پرداخت کردیم مشــخص 
می شود. کسانی که در ســتاد هستند تجربه 
ورزشــی دارند و قطعاً چنین کاری نمی کنند 

که به مربیان حقوق ندهند.«

مســابقات آزاد کشوری پاراتکواندو در 
سه رده سنی به میزبانی هیأت تهران برگزار 
می شود. رقابت های آزاد کشوری پاراتکواندو 
در دو بخش پومســه و کیورگی و در ســه 
رده سنی نونهالان، نوجوانان و بزرگسالان و 
در دو بخــش مردان و زنان، ۲۵ دی ماه به 

میزبانی هیأت تکواندوی تهران، در مجموعه 
ورزشــی شــهرک آزادی برگزار می شــود. 
ثبت نام از شــرکت کنندگان روز مسابقه در 
محــل برگزاری انجام می شــود و به همراه 
داشتن معرفی نامه کتبی از هیأت تکواندوی 

استان الزامی است.

با تصمیم هیــأت اجرایی کمیته ملی 
المپیک، قرار شد مجمع این کمیته ۳۰ دی 

ماه برگزار شود. 
هیــأت اجرایی پیــش از این گزارش 
حسابرســی که قرار اســت در مجمع ارائه 

شود را به تصویب رسانده بود.

پیش از این اعلام شده بود، کمیته ملی 
از بودجه فدراســیون ها  المپیک ۱۰درصد 
را پرداخــت کند تا واریزی خود در ســال 
۹۸ را به ۱۰۰ درصد برســاند که از دیروز 
)چهارشنبه( واریز این ۱۰ درصد باقیمانده 

به فدراسیون ها نیز آغاز شده است.

نخســتین مرحلــه اردوی آمادگی تیم 
ملی پارا اســکی صحرانوردی ایران از هفتم تا 
دوازدهم دی ماه در محل فدراســیون برگزار 
می شــود. عباس دیانی، امین امانی نژاد، امین 
ابوالفضل خطیبی، پیمان صالحی،  عبدی پور، 

عرفان نوری، الهه قلی فلاح، مرتضی محمدی 
و امیر ســهرابی، ۹ ملی پوشی هستند که زیر 
نظر احمد کاویان سرمربی تیم ملی به تمرین 
می پردازند. محمد دلیران و فرزانه رضا سلطانی 
به عنوان مربیان تیم ملی در اردو حضور دارند.

لوچف  الکســی   - ورزشــی  ایران 
وزنه بــردار قدرتمند و سرشــناس فوق 
ســنگین روس ها، پس از چهار ســال 
محرومیــت دوباره به عرصه مســابقات 
بازگشت تا هم رقیب سرسخت و جدی 
برای تالاخادزه گرجستانی باشد، هم کار 
برای فوق سنگین های وزنه برداری ایران 

سخت تر از قبل شود.
الکســی لوچــف، وزنه بــردار فوق 
سنگین روسیه اولین نفری بود که موفق 
شد در سال ۲۰۱۵ و رقابت های جهانی 
هیوستون آمریکا به رکوردهای رضازاده 
حملــه کــرده و آنهــا را بشــکند. این 
در مســابقات جهانی ۲۰۱۵  وزنه بردار 
موفق شــد با ثبت رکورد ۲۶۴ کیلوگرم 
در دوضرب و ۴۷۵ کیلوگرم در مجموع 
رکوردهــای پیشــین جهانی حســین 
رضازاده را بشکند اما در حالی که تصور 
همه بر این بود که ســتاره جدید فوق 
سنگین بار دیگر از کشور روسیه است، 
ناگهان تســت دوپینگ ایــن وزنه بردار 
بعد از رکوردشــکنی و کسب سه نشان 
طلای جهانی در رقابت های سال ۲۰۱۵ 
مثبت شد و او به همین دلیل چهار سال 
محروم شــده و رکوردهایی که شکسته 
بود نیز از رنکینگ جهانی دســته فوق 
سنگین پاک شد. در این رقابت ها لاشا 
تالاخادزه که در آن سال تازه در عرصه 
جهانی و دسته فوق ســنگین سری در 

ســرها در آورده بــود، در حالی که بعد 
از لوچف روس در آمریکا موفق شده بود 
از سکوی نایب قهرمانی جهان بالا برود، 
به واسطه مثبت شــدن تست دوپینگ 
لوچف به عنــوان قهرمانی این رقابت ها 
رسید و از آن به بعد تبدیل به وزنه بردار 

یکه تاز دسته فوق سنگین دنیا شد.
حالا اما بعد از گذشــت ۴ سال از 
دوره محرومیت این وزنه بردار قدرتمند 
و عنواندار روس، اکنون محرومیت چهار 
ســاله لوچف تقریباً ســه روز پیش به 
اتمام رسید و او بلافاصله در یک مسابقه 
رســمی در خود کشــور روسیه شرکت 
کرد و با قــدرت قهرمانی را از آن خود 

کرد.
 لوچــف در اولین حضــورش در 
مســابقات پس از محرومیت چهار ساله 
رکورد ۱۹۰ کیلوگرم در یکضرب، ۲۳۰ 
کیلوگــرم در دوضــرب و مجموع ۴۲۰ 
کیلوگــرم را برای خود به ثبت رســاند. 
رکوردهای خوبی که بعد از چهار ســال 
دوری او از دنیــای وزنه بــرداری برای 
روزهای  نویدبخش  این ملی پوش روس 

روشن در این رشته است.
 بازگشــت دوباره این وزنه بردار به 
مسابقات جدی است چرا که او خودش 
در صفحــه اینســتاگرامش و در فضای 
مجازی اعلام کرده که قرار است به زودی 
در مسابقات بین المللی کاپ روسیه که 
فوریه ۲۰۲۰ برگزار می شود، روی تخته 
بــرود. احتمال اینکه ایــن وزنه بردار به 
زودی مجدداً رکوردهای جهانی لاشــا 
تالاخادزه گرجستانی را شکسته و به نام 
خود تغییر دهد زیاد اســت، چون او نیز 
سن و سال زیادی ندارد و ثابت کرده که 
توانایی شکستن رکوردهای دنیا را دارد. 
با بازگشــت لوچف به نظر می رسد کار 
ایران در فوق ســنگین سخت تر خواهد 
شــد و یک رقیب دیگر بــه رقبای علی 
داودی که نفر اول فوق ســنگین ایران 

است، اضافه می شود.

باشــگاه یاسین پیشــرو قم با رأی 
نهایی دادگاه ســرانجام بعد از حواشــی 
فراوان محکوم بــه پرداخت مبالغ کامل 
درج شــده در قراردادهای وزنه برداران و 
اعضای کادرفنی خود شد. وزنه برداران و 
تیم یاسین پیشــرو بر اثر تسویه حساب 
قراردادهــا در رقابت های فصل ۹۶ لیگ 
باشگاه های کشور دچار  وزنه برداری  برتر 
اختلاف جدی شــدند، تــا جایی که در 
نهایــت کار به شــکایت وزنه بــرداران از 

مدیریت تیم یاسین پیشرو رسید.

پــس از اینکــه رأی اولیــه به نفع 
وزنه برداران صادر شــد، یاســین پیشرو 
درخواست تجدید نظر داد اما اکنون بعد 
از مدت ها انتظار رأی نهایی صادر شــد و 
باشگاه یاسین پیشرو باید علاوه بر پرداخت 
کامل قراردادهای وزنه برداران، خسارت و 
هزینه های دادرســی را نیز پرداخت کند. 
به ایــن ترتیب بالاخــره پرونده اختلاف 
یاســین پیشرو و وزنه برداران بسته شد و 
ملی پوشان وزنه برداری بعد از چهار سال 

به حق الزحمه خود می رسند.

ایران ورزشی- در حالی که جودوی ایران در سال 
منتهــی به بازی های المپیــک ۲۰۲۰ توکیو همچنان 
در حالــت تعلیق به ســر می بــرد و مجموعه جودوی 
ایران کاملًا بلاتکلیــف و بی هدف برنامه های خود را با 
بی انگیزگــی مطلق پیش می برد، آرش میراســماعیلی 
رئیس فدراسیون جودو از توافق با قهرمان چشم بادامی 
المپیک و جهان از کشــور کره  جنوبــی برای آموزش 

مربیان و ملی پوشان ایران خبر می دهد!  
لی وون هی قهرمان جودوی جهان و دارنده مدال 
طلای المپیک از کره جنوبی طبق توافق صورت گرفته 
بین او و آرش میراسماعیلی رئیس فدراسیون جودوی 
کشورمان قرار است به زودی به تهران بیاید و دو هفته 

در کشورمان به مربیان جودو آموزش بدهد.
 بی شک اینکه قرار است یکی از ستاره های کاربلد 
و فنــی جودوی دنیا به ایران بیایــد و تجربیات فنی و 
دانش غنی خود در رشــته المپیکی جودو را در اختیار 
مربیان و ملی پوشــان این رشته رزمی قرار دهد، اتفاق 
خوب و قابل تقدیری اســت اما ســؤال اصلی از رئیس 
فدراسیون جودو این است، آیا بهتر نبود به جای دعوت 
یکی از ستاره های جودوی دنیا به ایران برای برگزاری 
کلاس درس، تکلیف وضعیت مبهم و بلاتکلیفی محض 
جودوی ایران در آســتانه بازی هــای المپیک ۲۰۲۰ 

توکیو مشخص می شد؟ 
 در حالی که ما تعلیق هســتیم و اجازه شــرکت 
در هیچ رویداد بین المللی را در ســال المپیک نداریم 

اینقدر ضروری اســت که یک مدرس بین المللی را به 
ایــران دعوت کرده و به جــای هزینه کردن برای حل 
و فصل مشــکلات ریز و درشت بین المللی جودو و رفع 
تعلیق فدراســیون، زیر بار هزینه های سنگین سفر این 

مربی برویم؟
یکی از ســوال هایی که این روزهــا درباره جودو 
وجود دارد، این اســت که چرا رئیس فدراسیون جودو 

در ایــن مــدت حتــی کوچکترین توضیحــی درباره 
رایزنی ها یا جلســات و فعالیت هایی که او و همکارانش 
برای رفع تعلیق شدن هر چه ســریعتر جودوی ایران 
با تصمیم سازان فدراسیون جهانی داشتند، نمی دهد و 
برای افکار عمومی این وضعیت مبهم را شفاف ســازی 

نمی کند؟
 اصلًا چه لزومی دارد در شــرایطی که جودوی ما 

فعلًا مجوز انجام هیچ گونه مراوده و فعالیت بین المللی 
در رقابت های مختلف برون مرزی را ندارد، برویم سراغ 
یک چهره شاخص بین المللی و او را برای آموزشی که 
فعالیــت و نتیجه ای را با توجه به شــرایط فعلی برای 
جودوی ما به دنبال ندارد به کشــورمان دعوت کنیم؟ 
آیا این کار هدفی غیر از این دارد که بخواهیم نشــان 
دهیم که همه چیز آرام است و اتفاقی نیفتاده است؟ 

به هر حــال گویــا آرش میراســماعیلی، رئیس 
فدراسیون جودو در حاشیه رقابت های قهرمانی جهان 
قزاق کورس در کشور قزاقستان با لی وون هی قهرمان 
جودوی جهان و دارنده مدال طلای رقابت های المپیک 
دیــدار و مذاکره کرده و موافقت اولیه او را برای حضور 
در ایران گرفته اســت. لی هــم در گفت  و گویی که از 
طریق شــبکه های اجتماعی با میراســماعیلی داشته 
است، اعلام کرده که برای مدت دو هفته به ایران سفر 

می کند.
حضور این جودوکای سرشناس کره جنوبی جهت 
آموزش در رده های ســنی مختلــف و ارزیابی عملکرد 
جودوکاها و مربیان ایرانــی خواهد بود و یکی دیگر از 
دلایــل اصلی حضور لی در ایران مذاکره با مســئولان 
فدراســیون جودو است. زمان دقیق این سفر، به زودی 
اعلام می شــود. در نهایت باید منتظــر ماند و دید که 
ســوای این قبیــل برنامه های آموزشــی، مســئولین 
فدراســیون جودوی ایران چه برنامــه کارآمدی برای 

خارج شدن جودو از »حالت تعلیق« دارند.

کار فوق سنگین های وزنه برداری ایران سخت تر شد

غولمحرومروسهاباقهرمانیبرگشت

پایان یک پرونده پرحاشیه در لیگ وزنه برداری
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علی نژاد: هیچ جا نگفتیم به مربیان المپیکی حقوق نمی دهیم
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 حذف ایران در دور نخستمصاحبه و خبر
 5 فینالیست در 4 وزن برای کره
فدراسیونبرایپرکردن
اینشکافبرنامهدارد؟

ســرمربی تیم ملی تکواندو روز گذشته 
نشســت خبری برگزار کرد و در این نشست 
دربــاره موضوعــات مختلفی بحث شــد اما 
هیچ کس سراغ این موضوع نرفت که چرا این 
همه فاصله بین تکواندوی ایران و کره  جنوبی 
به وجود آمــده و برنامه کادر فنی برای کمتر 
کردن این فاصله چیســت؟ کــره جنوبی در 
مســابقات گرنداسلم چین در چهار وزن، پنج 
فینالیست داشت و صاحب سه مدال طلا و دو 
نقره شــد در حالی  که ایران در این مسابقات 
فقط یک نماینده داشــت که آن  هم در همان 

دور نخست حذف شد.
تکواندو  فدراسیون جهانی  طبق تصمیم  
)WTF( به نفرات اول گرنداســلم ۷۰ هزار 
دلار، نفرات دوم ۲۰ هزار دلار و نفرات ســوم 
۱۰ هــزار دلار جایزه نقدی تعلق می گیرد که 
بیشــتر جوایز این دوره به کره ای ها رســید. 
تکواندوکاران کره جنوبی در سه وزن به مدال 
طــلا رســیدند. در اوزان ۵۸-، ۶۸- و ۸۰+ 
کیلوگرم به مدال طلا رســیدند و ســر جمع 
۲۱۰ هزار دلار را به جیب زدند. علاوه بر این 
در اوزان ۵۸- کیلوگرم و ۸۰- کیلوگرم هم دو 
کره ای دیگر در فینال حاضر شدند تا ۴۰ هزار 
دلار هم آنها جایزه بگیرنــد و این یعنی کره 
جنوبــی فقط در بخش مردان ۲۵۰ هزار دلار 
جایــزه به همراه برد کــه تقریباً به پول ایران 

نزدیک به سه و نیم میلیارد تومان می شود.
در وزن ۵۸- کیلوگرم جون ســئو مقابل 
مین یونگ لی به برتری رســید تا برنده یک 
فینال کره ای باشد. در وزن ۶۸- کیلوگرم لی 
هون دائه با غلبه بر شون ژائو از چین به مدال 
طلا رسید تا دومین طلایی کره  جنوبی باشد 
و در وزن۸۰- کیلوگرم ماکســیم از روســیه 
با غلبه بر هوان از کــره جنوبی به مدال طلا 
رسید. تکواندوکار کره جنوبی در نیمه نهایی 
از سد میلاد بیگی گذشــته بود اما در فینال 
تکواندوکار روســیه که هنوز وضعیتش برای 
حضور در بازی های المپیک نامشخص است، 
با قدرت حاضر شــد و توانســت همانند سال 

۲۰۱۸ به مدال طلا دست پیدا کند.
در مقابــل این درخشــش کره ای ها ما 
چه کردیم؟ آنها نزدیک به بودجه یک ســال 
فدراسیون تکواندو را در یک دوره از مسابقات 
گرنداســلم به عنوان جایزه بردند و در مقابل 
تیم ایران هم فقط نظاره گر مسابقات بوده. این 
موضوع مهمی است که چرا و چطور این همه 
فاصله بین تکوانــدوی ایران و کره  جنوبی به 
وجود آمد و اصــلًا برنامه برای کم کردن این 

فاصله چیست؟
البته تکواندو متعلق به کره  جنوبی است 
و این کشــور در این ورزش همیشــه صاحب 
قدرت بــوده اما در ســال های گذشــته هم 
تکواندوی ایران به این کشور نزدیک شده بود 
و حتــی فاصله خود را هم کاملًا کم کرده بود 
اما حالا چه اتفاقی رخ داده که این همه فاصله 

به وجود آمده است؟

خبر کوتاه

نظر خود را به 

این شماره پیامک 

کنید

300045
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نوروزی به مراسم تجلیل از 
برترین های پزشکی – ورزشی نرفت
جایخالیپورکاظمی

بیشترازهمیشهبهچشمآمد
همایــش تجلیل از پژوهشــگران و 
بزرگان پزشکی ورزشــی در حالی برگزار 
شــد که جای خالــی پورکاظمی، رئیس 
ســابق فدراســیون که مدتی قبل به دیار 
باقی شتافت، بیشــتر از همیشه به چشم 
آمــد. در این مراســم از رؤســای قبلی 
بنیانگذاران  ورزشــی،  پزشکی  فدراسیون 
و پیشکسوتان پزشکی ورزشی و صاحبان 
کرســی های بین المللی تجلیل شــد که 
خانــواده مرحوم پورکاظمــی هم در این 
مراسم حضور داشتند. پورکاظمی که پیش 
از غلامرضا نوروزی، ریاســت فدراســیون 
پزشــکی – ورزشــی را برعهده داشــت، 
چند سال قبل به علت بیماری درگذشت 
امــا تأثیر قدم های مثبتی کــه برای ارائه 
خدمــات بــه جامعــه ورزش برداشــت، 
همچنان باقی است. در این مراسم کلیپی 
از فعالیت های مرحوم لطفعلی پورکاظمی 

پخش و از خانواده اش تجلیل شد.
نکته های دیگری  البته  این مراســم 
هم داشــت. یکــی از موارد قابــل توجه، 
غیبــت غلامرضا نوروزی، رئیس پیشــین 
فدراسیون بود. مهدی علی نژاد، سرپرست 
معاونت قهرمانی وزارت ورزش که خودش 
هم پزشــک اســت، در این مراسم گفت: 
موفقیت های  در  پزشکی همیشه  »جامعه 
ورزش نقــش داشــته اما مغفــول مانده 
ایران  پزشکی ورزشــی  اســت. مجموعه 
یکــی از بهترین ها بوده اســت. چند ماه 
دیگر المپیک را پیش رو داریم و پزشکان 
نقش ویژه ای می توانند داشته باشند مانند 
مصدومیتی که برای حســن یزدانی پیش 
آمد. رســیدگی به حسن یزدانی نشان داد 

پشتیبانی خوبی از ورزشکاران می شود.«
 

 لیگ برتر والیبال بانوان
مدعیقهرمانی
میزبانقزوین

هفتــه پنجــم لیــگ برتــر والیبال 
بانوان امروز )پنجشــنبه( با برگزاری سه 
دیدار پیگیری می  شــود کــه طبق برنامه 
عنوان  مدافــع  ذوب آهــن  شــده،  اعلام 
قهرمانی میزبان شــورا و شهرداری قزوین 
اســت. شــاگردان فریبا صادقــی تاکنون 
همه مســابقات خود را با برد پشــت سر 
گذاشــته اند و امیدوارند که همین روند را 

ادامه دهند.
در تهران نیز تیم های توسعه اقتصادی 
اطلــس و اکســون مقابل هم بــه میدان 
می رونــد و افق قم هم میزبان ســتارگان 
فارس است. با توجه به رقابت های انتخابی 
المپیــک و برگزاری تمرینــات تیم ملی، 
دیدارهای پیکان و ابریج اســانس تا پایان 

مسابقات تیم ملی برگزار نمی شود.
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مشاور و ناظر فنی تیم ملی وزنه برداری بانوان 
می گوید که کادرفنی بانــوان به قول خود مبنی بر 
افزایش رکوردی دختران وزنه برداری در مســابقات 
قطر کاپ عمــل کرد و قطعاً در تورنمنت های غرب 
آسیا توقع مدال آوری و کسب افتخار از آنها می رود.
اکبــر خورشــیدی با اشــاره به حضــور تیم 
وزنه بــرداری دختــران در مســابقات قطــر کاپ 
می گوید: »از این رقابت ها استقبال خوبی شده بود 
و این انتظار می رفت مســابقات ســنگین باشد اما 
چون به جامعه وزنه برداری قول داده شــده بود که 
دختران در مسابقات قطر کاپ بیش از مجموع ۲۰۰ 
کیلوگــرم وزنه بزنند، این وعده نیز عملیاتی شــد، 

ضمن اینکه در این مســابقات مسئولان فدراسیون 
جهانــی هم حضور داشــتند و این موضوع خصوصاً 
برای کســب وایلد کارت حضــور در المپیک برای 
بانوان وزنه برداری بســیار اهمیت داشــت. دختران 
ایران ثابت کردند که زنگ تفریح نیســتند تا جایی 
که حتی اورســلا پاپاندرئا نایب رئیس فدراســیون 
جهانی نیز بابت توانمندی و پیشرفت قابل تقدیر و 
چشمگیر بانوان وزنه برداری به مسئولان فدراسیون 
وزنه بــرداری و کادرفنی تیم ملی بانوان خیلی ویژه 

تبریک گفت.«
با توجه به حرف های مشــاور فنــی تیم ملی 
وزنه برداری بانوان، بی تردید ملی پوشــان ایران باید 
خودشــان را با شرایط ایده آل و رو به جلویی که در 
عرصه بین المللی دارند تطبیق دهند و بدانند که به 
خوبی دارند پله پله بالا می روند اما قطعاً نیاز اســت 
که تلاش بیشتری داشــته باشند، ضمن اینکه بعد 
از این در رقابت هــای بین المللی وزنه برداری غرب 
آســیا از دختران وزنه برداری کشورمان سوای توقع 
عملکرد فنــی خوب، انتظار مدال هم می رود. بدون 
شک در مسابقات غرب آسیا دختران وزنه برداری با 
شرایط بهتری وزنه می زنند، ضمن اینکه بد نیست 
در این قبیل رویداد های بین المللی که از حساسیت 
و استرس پایین تری برخوردار هستند از چهره های 
جوان و با آتیــه وزنه برداری بانوان نیز اســتفاده و 

رونمایی شود.

افزایش امیدوارکننده رکورد دختران وزنه بردار

توقعمدالآوریدرغربآسیا

و  بندرامــام  پتروشــیمی  تیم هــای  دیــدار 
نیروی زمینــی تهران، در نخســتین هفتــه از دور 

برگشت بازی های لیگ برتر بسکتبال لغو شد.
رقابت های دور برگشــت لیگ برتر بســکتبال 
مردان ایران، عصر امروز در حالی آغاز خواهد شــد 
که دیدار تیم های پتروشــیمی بنــدر امام و نیروی 
زمینــی تهران، بــه دلیل اعزام نشــدن تیم نیروی 

زمینی به بندر ماهشهر لغو شد.
پیــام ســیفی زاده رئیس کمیته مســابقات و 
داوران فدراسیون بســکتبال در این مورد به ایسنا 
گفت: »دلیل لغو این بازی مشکلات درون سازمانی 
نیروی زمینی تهران اســت و قطعاً این بازی برگزار 

نخواهد شــد. البته در مورد اعلام نتیجه بازی فعلًا 
بایــد تصمیم گیری کنیم، هنوز پتروشــیمی برنده 

اعلام نشده و تنها بازی لغو است.«
پیش از ایــن نیز در نیم فصل نخســت لیگ 
چندین بار شــاهد لغو بازی ها بودیم که در آخرین 
مورد، تیم ذوب آهن اصفهان به دلیل حاضر نشــدن 
مقابل شــهرداری گرگان، ۲۰ بــر صفر بازنده اعلام 

شد.
در ایــن میان صحبت هایی هم درباره حضور یا 
عدم حضور ذوب آهن برای بازی با مهرام در تهران 
مطرح شده. اصفهانی ها که به رأی فدراسیون درباره 
بازنده شــدن در بازی با گــرگان معترض بودند، به 
طور غیر رسمی تهدید به کناره گیری از لیگ گرفته 
بودند. تصمیمی که مشــخص نیســت تا چه اندازه 

جدی است و چه سرنوشتی خواهد داشت.

برنامه بازی های لیگ در هفته چهاردهم:
مس کرمان - رعد پدافند هوایی شهرکرد

پتروشــیمی بندرامام - نیروی زمینــی تهران )لغو 
شد(

توفارقان آذرشهر - آویژه صنعت مشهد
شورا و شهرداری قزوین - شیمیدر قم 

مهرام تهران - ذوب آهن اصفهان 
شهرداری گرگان - شهرداری بندرعباس

اکسون تهران - نفت آبادان

آغاز نیم فصل دوم لیگ برتر با لغو یک بازی دیگر

ذوبآهندرتهرانبهمیدانمیرود؟


